

《单词百科:standardise是什么意思?standardise怎么发音?standardise的解释和用法》

英语单词standardise是什么意思?standardise怎么读?standardise怎么发音?简答网为您整理了standardise的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



standardise怎么读

standardise的读音: ['stænd da z]

standardise的意思

1、vt.使合乎规格，使标准化;

standardise的近义词

1、standardize vt.使标准化;用标准校检;

standardise的双语例句

1、 There is a drive both to standardise components and to reduce the number of models on offer.

正在为实现零部件标准化和减少推出的型号数量而努力。

2、 The main aim of inbreeding is to standardise, to fix desirable inherited characteristics and to dispel undesirable ones.

同系交配的主要目的就是实现标准化，保持理想的遗传特性，并消除不良的特性。

3、 It took a good deal of effort and argument to get foundries to standardise barrels and ancillary equipment, even in one country.

即使在同一个国家中，火炮和零件的标准化工作也耗费了大量的工作和口舌。

4、 Before invoking the stylesheet transformation, the compute node Standardise slightly alters the captured WSDL document.

在调用样式表转换前，计算节点Standardise将对捕获的WSDL文档进行少量的修改。

5、 Mr Li says "cleaning up" place names will "strengthen and standardise cultural protection," and promote China's cultural heritage.

李立国部长表示，“清理”地名会“加强和规范文化保护”，推广中国的文化遗产。

6、 Large water management, irrigation and dam projects are complex and difficult to standardise, making procurement lucrative and manipulation difficult to detect.

大型的水资源管理、灌溉及水坝工程，都是些复杂而难以实施标准化的项目。这就让采购活动变得有利可图，而其间的操纵行为也让人难以察觉。

7、 Standardise the deductions at about the Canadian level.

将扣减款项标准化，使之贴近加拿大施行的水平。

8、 And although the new law should standardise practices throughout the country, it will inevitably be interpreted differently in every region.

而且尽管新法应该让全国的做法规范化，但是对新法的解读必然一个地区一个样。

9、 Therefore, a conceptual framework is important and necessary to standardise

corporate environmental reporting practice and ensure the quality of corporate environmental reports.

毋庸置疑，一套首尾一贯且结构完整的概念框架对于规范企业环境报告实务和保证企业环境报告的质量具有重要意义。

10、Either the industry must standardise the exchange of data, which would take a lot of time, or we establish an open system that can.

要么汽车业必须实现数据交换的标准化那将需要大量时间要么我们建立起一个能做到这点的开放系统。

11、Mr Li says cleaning up place names will strengthen and standardise cultural protection, and promote China's cultural heritage.

李立国表示，清理洋地名会加强对中国文化的保护，弘扬中华文明，有利于推广文化遗产。

12、Select and standardise e-government operating mode;

二是电子政务运行模式的选择和规范；

13、Perfect Mechanism And Standardise Management To Create Favourable Conditions For Projects Reaching Set Standards And Going Into Production

完善机制，规范管理，提高建档水平，为工程达标投产创造有利条件

14、For example, many are cooperating with international regulatory agents to standardise their practices in a global market.

例如，许多企业正在与国际管理机构合作，从而让它们在全球市场上的做法标准化。

15、Germany has also tightened up its examination system in the past decade, to help standardise results.

德国在过去10年间也把考试系统变得更加严格，以便于使学生成绩的标准化。

16、They need support to standardise market practices.

它们需要帮助，使市场行为标准化。

17、But regulators could require the industry to standardise what ratings mean, instead of every ratings agency having its own complicated nomenclature.

但监管机构可以要求行业对评级的含义进行标准化界定，而不是让每家评级机构都有自己的复杂术语。

18、 This study begin with a thoroughly research about CTT network, according to detailed topology planning about the network structure reform to arrange network logically and standardise network structure.

本文首先对铁通IP宽带城域网网络结构改造进行了深入的研究，详细规划网络拓扑，使网络层次分明，网络结构标准化。

以上是简答网为您整理的standardise怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/standardise>

